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ČINNOSŤ ZDRUŽENIA VYSOKÝCH ŠKÔL                       

A PRIAMO RIADENÝCH ORGANIZÁCIÍ OZ PŠaV NA SLOVENSKU 

(24. október 2018 – 22. október 2019) 

 

24. – 26. 10. 2018, Kežmarské Žľaby: Plénum združenia VŠaPRO. Pléna sa zúčastnilo 57 delegátov 

zastupujúcich verejné vysoké školy a priamo riadené organizácie z celého Slovenska a 9 hostí: J. Jurkovič – 

generálny riaditeľ Sekcie VŠ, MŠVVaŠ SR, A.  Čekanová – podpredsedníčka RVŠ, B. Lovász – predseda 

ŠRVŠ, P. Baierl – predseda VOS ČR, P. Ondek – predseda OZ PŠaV, I. Šóš – predseda ZSŠ, M. Mikluš - 

špecialista pre právne služby zväzu, V. Kmec a E. Bertha - zväzoví inšpektori BOZP. Plénum organizačne 

zabezpečovali predseda združenia M. Habán, samostatná referentka združenia E. Čahojová a konateľ 

rekreačného zariadenia Crocus M. Mackulin. 

   
 

 
 

27. – 26. 10. 2018, Kežmarské Žľaby: 7. stretnutie Komisie mladých zastupujúci mladých zamestnancov 

školstva na všetkých druhoch a typoch škôl na celom Slovensku. Rokovanie otvoril predseda Komisie 

mladých T. Kuželík, ktorý privítal členov komisie a hostí, ktorými boli predseda zväzu P. Ondek, 

podpredsedovia zväzu I. Šóš a M. Habán, ktorí členov komisie informovali o aktivitách združení. Združenie 

VŠaPRO zastupoval J. Mihaľov z TU v Košiciach. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/7-stretnutie-komisie-mladych.alej 

 

6. 11. 2018, Bratislava: Stretnutie s viceprezidentkou KOZ SR. P. Ondek a M. Habán sa stretli s M. 

Uhlerovou, pričom hodnotili aktuálnu situáciu v oblasti zvyšovania platov pre zamestnancov štátnej 

a verejnej správy so zreteľom na zamestnancov školstva. 
 

9. 11. 2018, Košice: 19. rada zväzu. Na Hotelovej akadémii  sa zasadnutia rady zväzu zúčastnili štátny 

tajomník Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR P. Krajňák, riaditeľ školy R. Rakušan. 

Z VŠaPRO zastupovali J. Mikluš, B. Pandula a M. Habán. Rada zväzu prerokovala KZVS a valorizáciu 

platov v roku 2019 a 2020, zvýšenie započítateľných rokov praxe z 32 na 40, úprava platových tabuliek 

nepedagogických zamestnancov. Rada zväzu na záver zhodnotila vývoj členskej základne a schválila ďalšie 

kolo poskytnutia návratných bezúročných finančných pôžičiek pre 

členov zväzu. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/zasadnutie-rady-

zvazu-v-kosiciach.alej 

14. 11. 2018, Bratislava: Stretnutie s odborármi z Čiech. Na 

úrade zväzu sa M. Habán, I. Šóš a J. Stodolovský stretli so 

predstaviteľmi Českomoravského odborového zväzu pracovníkov 

školstva. Predmetom stretnutia bolo informovanie o dôchodkovom 

veku  v Českej republike a na Slovensku. 

https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/7-stretnutie-komisie-mladych.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/zasadnutie-rady-zvazu-v-kosiciach.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/zasadnutie-rady-zvazu-v-kosiciach.alej
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15. 11. 2018, Bratislava: Dohoda o spolupráci medzi OZ PŠaV 

a VOS bola podpísaná na úrade zväzu VOS zastupoval jeho 

predseda P. Baierl, OZ PŠaV zastupovali predseda zväzu P. 

Ondek, predseda Z VŠaPRO M. Habán a vedúci úradu zväzu J. 

Stodolovský. Reprezentanti obidvoch zväzov sa dohodli, že sa 

budú informovať o zásadných právnych úpravách a aktivitách, 

týkajúcich sa postavenia akademických a neakademických 

zamestnancov vysokých škôl a to v nasledujúcich oblastiach: 

pracovné podmienky, vysokoškolská legislatíva, platové a mzdové podmienky, podmienky sociálneho 

zabezpečenia a oblasť BOZP. Súčasne budú vzájomne využívať výmenné recipročné rekreačné pobyty 

členov odborov a ich rodinných príslušníkov v zariadeniach odborového zväzu.  
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/dohoda-o-spolupraci-medzi-oz-psav-a-vos.alej 

 

15. 11. 2018, Bratislava: Stretnutie s viceprezidentkou KOZ 

SR. Predseda Vysokoškolského odborového zväzu P. Baierl a 

predseda Z VŠaPRO M. Habán absolvovali pracovné stretnutie s 

viceprezidentkou KOZ SR M. Uhlerovou. Na stretnutí rokovali o 

spoločenskom statuse vysokého školstva v Čechách a na 

Slovensku, o prepojenosti absolventov vysokých škôl na trh práce 

na národnej a európskej úrovni. 

 

16.-18. 11. 2018, Bratislava: Akadémia mladých odborárov. 

Pod záštitou KOZ SR a Fridrich Ebert Stiftung sa uskutočnila 

v poradí tretia akadémia. Náš odborový zväz na tejto akcii 

reprezentovali zástupcovia z komisie mladých odborárov T. 

Kuželík, Ľ. Gondár, M. Habinák, J. Mihaľov, I. Škultéty, Z.  

Bohunčáková, E. Stanová, A. Kuželíková. Cez tri rokovacie dni sa 

mladí odborári zapájali do rôznych prednášok, diskusií 

a workshopov.  
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/mladi-skolski-odborari-na-akademii-mladych-odborarov-.alej 

 

21. 11. 2018, Bratislava: Snem KOZ SR. Na sneme KOZ SR bol 

zvolený nový prezident konfederácie M. Magdoško. Vo funkcii 

viceprezidentky naďalej zostáva M. Uhlerová. Za Z VŠaPRO bol 

na sneme prítomný M. Habán. Okrem voľby prezidenta boli na 

sneme prerokované a schválené materiály: informácia o činnosti 

konfederácie, stav členskej základne odborových zväzov 

združených v konfederácii a  návrh rozpočtu na rok 2019. 

 

 

26. – 28. 11. 2018, Atény: Špeciálna konferencia ETUCE. Pod 

názvom „Úloha odborových zväzov pri tvarovaní budúcnosti 

vzdelávania“ . Zväz reprezentovali F. Šary, I. Šóš a M. Habán a J. 

Stodolovský. 300 delegátov zo 132 členských odborových zväzov 

zastupujúcich zamestnancov na všetkých typoch a úrovniach 

vzdelávania v 51 európskych krajinách diskutovalo a hlasovalo o 

niekoľkých rezolúciách, aby reagovali na výzvy, ktorým 

pedagogickí, odborní a nepedagogickí zamestnanci v súčasnosti 

čelia. Zároveň predstavili svoju víziu kvalitného vzdelávania ako základného piliera pre spravodlivejšiu 

európsku spoločnosť a nevyhnutného predpokladu fungujúcej demokracie.  
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/specialna-konferencia-etuce.alej 

 

15. 1. 2019, Bratislava: Rokovanie s ministerkou školstva. Témou bol vládny návrh zákona o 

pedagogických a odborných zamestnancoch, ktorý je predložený na rokovanie NR SR. S ministerkou 

školstva M. Lubyovou rokovali P. Ondek, M. Habán, I. Šóš, I. Gamčíková a E. Klikáčová. Z problematiky 

https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/dohoda-o-spolupraci-medzi-oz-psav-a-vos.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/mladi-skolski-odborari-na-akademii-mladych-odborarov-.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/specialna-konferencia-etuce.alej
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vysokého školstva bola ministerka oboznámená s témou týkajúcou sa aktuálneho stavu nepedagogických 

zamestnancov na verejných vysokých školách a možnostiach ich financovania vyplývajúceho z návrhu 

rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám na 

rok 2019. Súčasne bolo prerokovaný návrh zvýšenia tarifných 

platov začínajúcich učiteľov VŠ, doktorandov a výskumných 

zamestnancov od 1. 9. 2019. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-zastupcov-

zvazu-s-ministerkou-skolstva.alej 

 

 

 

16. 1. 2019, Bratislava: Stretnutie odborárov s rektorom 

Univerzity Komenského. V Auditórium Maximum Právnickej 

fakulty UK za účasti delegátov základných odborových organizácií 

fakúlt a súčastí UK. Stretnutia sa zúčastnili K. Mičieta a 

novozvolený rektor UK M. Števček. Medzi pozvanými hosťami 

boli P. Ondek a M.  Habán. Stretnutie pripravila Rada predsedov 

UK pod vedením A. Kurtanského. Na stretnutí bola podpísaná KZ na rok 2019. V závere stretnutia OZ 

PŠaV na Slovensku udelil ďakovné listy A. Kurtanskému, E. Ferencovej, M. Vrabcovi, E. Račanovej.  K. 

Mičietovi  bolo udelené najvyššie ocenenie odborového zväzu – krištáľová plaketa. 

Info:https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/stretnutie-odborarov-s-rektorom-univerzity-komenskeho-v-

bratislave-a-podpis-kolektivnej-zmluvy-.alej 

 

17. 1. 2019, Bratislava: Rokovanie na ministerstve financií. Vedenie zväzu, v zastúpení P. Ondek, M. 

Habán, I. Šóš a I. Gamčíková, sa stretlo s generálnym riaditeľom sekcie rozpočtovej politiky R. Majerským. 

Predmetom rokovania bolo financovanie regionálneho a vysokého školstva v roku 2019, stanovisko OZ 

PŠaV k návrhu zákona o pedagogických zamestnancoch a odborových zamestnancoch a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov a predpokladaný finančný dopad zmien navrhovaných zväzom. Ďalším bodom 

rokovanie bolo finančné krytie príspevkov na rekreácie zamestnancov od zamestnávateľa v zmysle zákona 

č. 347/2018 Z. z. o cestovnom ruchu. Vedenie zväzu poukázalo na to, že štátne a verejné organizácie, 

vrátane jednotlivých škôl, školských zariadení a univerzít z dôvodu, že nedisponujú finančnými 

prostriedkami na realizáciu tejto legislatívnej zmeny. Pre účel legislatívnych zmien je pre tento rok rezerva v 

štátnom rozpočte v objeme 400 mil. eur, čo potvrdil aj minister financií. V závere bolo prerokované 

prerozdelenie dotácie na valorizáciu platov zamestnancov školstva, účinné od 1. januára 2019.  
Info:https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-na-ministerstve-financii-sr-k-rozpoctu-na-rok-2019-a-

akrualnym-legislativnym-zmenam.alej 

 

17. 1. 2019, Bratislava: Rokovanie s predsedom Výboru NR SR pre vzdelávanie, vedu, mládež a šport. 

Vedenie zväzu, v zastúpení P. Ondek, M. Habán, I. Šóš a I. Gamčíková, hovorilo problémoch, ktoré 

priniesol schválený príspevok na rekreácie a o pripravovanej zmene v odmeňovaní od 1. 9. 2019, ktorá má 

za cieľ zvýšiť mzdové ohodnotenie začínajúcich pedagogických a odborných zamestnancov a učiteľov VŠ, 

doktorandov. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-oz-psav-s-predsedom-vyboru-nr-sr-pre-vzdelavanie-vedu-

mladez-a-sport.alej 

 

22. 1. 2019, Bratislava: Rokovanie na MŠVVaŠ SR. Vedenie 

zväzu, v zastúpení P. Ondek, M. Habán, a I. Gamčíková, sa stretlo 

na pracovnom rokovaní so zástupcami MŠVVaŠ SR pod vedením 

A. Bertókovej - generálnej riaditeľky sekcie financovania. Boli 

prediskutované tri témy: prerozdeľovanie finančných prostriedkov 

na vysoké školy, priamo riadené organizácie a regionálne školstvo 

pre rok 2019, financovanie príspevkov na rekreácie pre 

zamestnancov školstva a  navýšenie tarifných platov začínajúcich 

pedagogických a odborných zamestnancov všetkých typov škôl 

navrhované od 1. 9. 2019. M. Habán informoval o aktuálnej situácii VŠ a PRO ohľadom financovania. 

Generálny riaditeľ sekcie VŠ J. Jurkovič a vedúca oddelenia financovania vysokých škôl B.  Gondárová sa 

https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-zastupcov-zvazu-s-ministerkou-skolstva.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-zastupcov-zvazu-s-ministerkou-skolstva.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/stretnutie-odborarov-s-rektorom-univerzity-komenskeho-v-bratislave-a-podpis-kolektivnej-zmluvy-.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/stretnutie-odborarov-s-rektorom-univerzity-komenskeho-v-bratislave-a-podpis-kolektivnej-zmluvy-.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-na-ministerstve-financii-sr-k-rozpoctu-na-rok-2019-a-akrualnym-legislativnym-zmenam.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-na-ministerstve-financii-sr-k-rozpoctu-na-rok-2019-a-akrualnym-legislativnym-zmenam.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-oz-psav-s-predsedom-vyboru-nr-sr-pre-vzdelavanie-vedu-mladez-a-sport.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-oz-psav-s-predsedom-vyboru-nr-sr-pre-vzdelavanie-vedu-mladez-a-sport.alej
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vyjadrili, že návrh rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám z úrovne ministerstva 

školstva zatiaľ pre rok 2019 nepokrýva 10% valorizáciu platov z dôvodu, že Ministerstvo financií SR 

nezrealizovalo prevod finančných prostriedkov pre daný účel na ministerstvo školstva, má sa tak uskutočniť 

v najbližších dňoch. Daný problém sa týka aj regionálneho školstva.  Preddavkové zmluvy na jednotlivé 

univerzity sú na schválenie u ministerky a v nasledujúcich dňoch budú doručené na univerzity vo forme 

dodatku k Dotačnej zmluve. Finančné prostriedky na valorizáciu platov zamestnancov priamo riadených 

organizácií budú riešené osobitným postupom.  
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-na-ministerstve-skolstva.alej 

 

24. 1. 2019, Kežmarské Žľaby: Obhliadka budov. P. Ondek a M. Habán sa zúčastnili obhliadky budov 

v areáli rekreačného zariadenia. Rokovali s projektantom p. Smolecom o možnostiach ich rekonštrukcie. 
 

28. 1. 2019, Bratislava: Konferencia odborárov na STU. 

Konferenciu zorganizovala univerzitná odborová organizácia 

pod vedením predsedníčky A. Ujhelyiovej na pôde Fakulty 

chemickej a potravinárskej technológie. Hosťami konferencie 

boli rektor STU R. Redhammer a dekan fakulty J. Šajbidor. 

Z Výboru Z VŠaPRO boli prítomní J. Mikluš, B. Pandula a P. 

Varša. Činnosť odborovej organizácie na univerzite zhodnotila 

predsedníčka výboru A. Ujhelyiová, ktorá v závere vystúpenia 

odovzdala s predsedom združenia Ďakovné listy Z VŠaPRO M.  

Hadvinovej, A. Červeňanovi, Z. Herzánovej, I. Bélaiovi a M. 

Brašeňovi.  

 

30. 1. 2019, Bratislava: Rada fondu na podporu vzdelávania. M. Habán sa zúčastnil zasadnutia, ktoré 

viedla jeho predsedníčka M. Barteková. Riaditeľ fondu P. Kučmáš predložil v súlade s čl. 8 ods. 9, písm. 1) 

Štatútu FNPV materiál súvisiaci s možnosťou predkladania žiadostí o pôžičku pre pedagógov. Členovia rady 

FNPV schválili na rok 2019 celkovú výšku finančných prostriedkov v sume 2 600 000 eur.  
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/zasadnutie-rady-fondu-na-podporu-vzdelavania-8.alej 

 

31. 1. 2019, Liptovský Ján: 20. predsedníctvo zväzu. P. Ondek viedol zasadnutie predsedníctva, na 

ktorom sa za Z VŠaPRO zúčastnili B. Pandula, J. Mikluš a M. Habán. Program: návrh cieľov a programu 

zväzu na rok 2019, plán činnosti odborovej kontroly BOZP na rok 2019, prehľad o poskytnutých finančných 

príspevkov z podporného fondu zväzu, prehľad o počte účastníkov rekreačných pobytov v roku 2018.  

 

1. 2. 2019, Dolinky - Žiar: 12. ročník lyžiarskych a snowboardových pretekov O pohár predsedu zväzu, 

na ktorých  pretekalo  7 snowbordistov a 115 lyžiarov. Zo združenia VŠaPRO pretekali: J. Bidulská, I. 

Katreničová, T. Faragó (TU Košice), Ľ. Šlašťanová, M. Ťavodová, I. Vida, S. Azor (TU Zvolen),   M. 

Dobiáš, M. Tokár (SPU Nitra) a M. Habán (OZ PŠaV).  
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/12-rocnik-lyziarskych-a-snowboardovych-pretekov-o-pohar-predsedu-

oz-psav-na-slovensku.alej 

 

   
 

 

https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-na-ministerstve-skolstva.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/zasadnutie-rady-fondu-na-podporu-vzdelavania-8.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/12-rocnik-lyziarskych-a-snowboardovych-pretekov-o-pohar-predsedu-oz-psav-na-slovensku.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/12-rocnik-lyziarskych-a-snowboardovych-pretekov-o-pohar-predsedu-oz-psav-na-slovensku.alej
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11. – 12. 2. 2019, Bratislava: 

Bilaterálne rokovanie s ČMOS 

PŠ a VOS. Konferencia 

Vysokoškolského odborového 

zväzu ČR.  V prvý deň sa 

uskutočnilo rokovanie medzi F. 

Dobšíkom – predsedom ČMOS PŠ 

a P. Baierlom – predsedom VOS 

a predstaviteľmi zväzu P. Ondekom, M. Habánom a I. Šóšom. V druhý deň sa uskutočnila Konferencia 

Vysokoškolského odborového zväzu ČR, ktorú viedol jej predseda P. Baierl. Na konferencii vystúpili P. 

Ondek a M. Habán, ktorí oboznámili delegátov o aktuálnom dianí v odborovej činnosti na VŠaPRO v SR. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/konferencia-vysokoskolskeho-odboroveho-zvazu-v-prahe.alej 

 

13. 2. 2019, Bratislava: Zasadnutie komisie k rozpočtu zväzu. Na úrade zväzu bol prerokovaný návrh 

rozpočtu OZ PŠaV na Slovensku na rok 2019. Z VŠaPRO zastupovali Z. Szakalová, E. Čahojová a M. 

Habán. 

 

14. 2. 2019, Bratislava: Pracovné stretnutie s riaditeľom Inštitútu vzdelávacej politiky. Vedenie zväzu,  

v zastúpení P. Ondek, M. Habán, I. Šóš a I. Gamčíková, opätovne rokovalo s riaditeľom Inštitútu 

vzdelávacej politiky M. Rehušom ohľadom zmeny odmeňovania začínajúcich pedagogických a odborných 

zamestnancov a učiteľov VŠ od 1. 9. 2019.  
 

18. 2. 2019, Bratislava: Stretnutie ku konferencii. Príprava 

konferencie k transformácii vysokoškolského vzdelávania na 

Slovensku, ktorú organizačne zabezpečuje Z VŠaPRO sa uskutočnilo 

za prítomnosti T. Juchu z Úradu podpredsedu vlády SR pre investície 

a informatizáciu. Cieľom konferencie bude poskytnúť informácie 

o stratégiách informatizácie spoločnosti v SR, transformácii VŠ 

štúdia pre potreby a prechod súčasnej spoločnosti na informačnú 

spoločnosti. Za Z VŠaPRO boli prítomní D. Hrehová, B. Pandula 

a M. Habán. Termín konferencie je plánovaný na 29. 11. 2019. 
 

20. 2. 2019, Trenčín: Diskusné stretnutie k aktuálnym 

problémom v školstve. Na pôde Trenčianskej univerzity A. 

Dubčeka sa uskutočnilo v rámci Členskej schôdze ZO OZ PŠaV pri 

TnUAD verejné diskusné stretnutie s P. Ondekom a M. Habánom.  

Za vedenie TnUAD sa schôdze zúčastnil P. Lipták, prorektor pre 

stratégiu a rozvoj. Diskusiu a členskú schôdzu viedol predseda ZO 

OZ PŠaV pri TnUAD K. Krajčo. Predstavitelia zväzu oboznámili 

účastníkov so stavom zamestnanosti na vysokých školách SR, s 

predpokladmi zvyšovania platov zamestnancom VŠ a úlohe odborov 

pri zlepšovaní podmienok zamestnancov VŠ. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/diskusne-stretnutie-k-aktualnym-problemom-v-skolstve.alej 

 

27. 2. 2019, Bratislava: 21. predsedníctvo zväzu. P. Ondek viedol zasadnutie predsedníctva, na ktorom sa 

za Z VŠaPRO zúčastnili J. Kováč, J. Mikluš a M. Habán. Predmetom rokovania boli body: správa o čerpaní 

rozpočtu zväzu v roku 2018 a návrh rozpočtu zväzu na rok 2109, plán 

zahraničných pracovných ciest na rok 2019, rekonštrukcia čističky 

odpadových vôd v RZ Crocus Kežmarské Žľaby.  

 

27. 2. 2019, Bratislava: Rokovanie s ministerkou školstva. Vedenie 

zväzu, v zastúpení P. Ondek, M. Habán, I. Šóš a I. Gamčíková, sa 

zúčastnilo rokovania s ministerkou školstva M. Lubyovou, generálnou 

riaditeľkou legislatívno-právnej sekcie Ž. Surmajovou a J. Tomanom z 

odboru analýz vzdelávacej politiky. Prioritnou témou rokovania bol návrh 

https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/konferencia-vysokoskolskeho-odboroveho-zvazu-v-prahe.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/diskusne-stretnutie-k-aktualnym-problemom-v-skolstve.alej
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odboru analýz vzdelávacej politiky na zmenu platových taríf s účinnosťou od 1. 9. 2019. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-vedenia-zvazu-s-ministerkou-skolstva.alej 

 

11. - 12. 3. 2019, Brusel: Stretnutie Európskeho odborárskeho výboru pre vzdelávanie (ETUCE). Zväz 

na rokovaní zastupovali P. Ondek, M. Habán a J. Stodolovský. Na 

programe bola informácia o členských príspevkoch, finančný audit či 

správy z rokovaní stálych orgánov ETUCE. V rámci správy o činnosti 

Stálej komisie pre vysokoškolské vzdelávanie (HERSC) sa diskutovalo o 

petícii proti snahe francúzskej vlády zaviesť poplatky za štúdium na 

vysokých školách pre študentov z krajín mimo EÚ, o ministerskej 

konferencii v rámci Bolonského procesu, o návrhu Európskeho 

vzdelávacieho priestoru a aktivitách Európskych študentských odborov 

a rezolúcii ohľadom akademickej slobody v Európe. V rámci správy 

z poradného výboru pre vzdelávanie bola prezentovaná aktuálna kampaň 

„Učitelia vytvárajú budúcnosť Európy“ v súvislosti s potrebou zvyšovania povedomia a atraktívnosti 

učiteľského povolania v celej Európe. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/sprava-z-rokovania-vyboru-etuce.alej 

 

13. 3. 2019, Bratislava: Zasadnutie redakčnej rady AZ. Zasadnutie viedol predseda redakčnej rady 

zväzového časopisu M. Habán. Na zasadnutí bol schválený harmonogram vydávania časopisu a nový cenník 

za inzerciu objednanú cez vydavateľstvo.  

 

13. 3. 2019, Bratislava: Inaugurácia rektora UK. Slávnostne inaugurovaný do funkcie rektora UK bol M. 

Števček. Na podujatí boli prítomní P. Ondek, M. Habán a predseda Rady predsedov UK A. Kurtanský. 

 

14. 3. 2019, Bratislava: Zasadnutie Klubu kvestorov fakúlt SR. Na 

pozvanie J. Gjašíkovej, predsedníčky Klubu kvestorov verejných 

vysokých škôl a štátnych vysokých škôl Slovenskej republiky sa na 

zasadnutí klubu zúčastnili P. Ondek a M. Habán, ktorí vo svojich 

vystúpeniach oboznámili kvestorky a kvestorov o rokovania 

s predstaviteľmi vlády a NR SR o zvyšovaní finančných prostriedkov do 

sektoru školstva zo štátneho rozpočtu.  

 

19. 3. 2019, Bratislava: 7. výbor Z VŠaPRO. Zasadnutie sa 

uskutočnilo v zasadačke Vedeckej rady Lekárskej fakulty 

Univerzity Komenského v Bratislave v Aspremontskom paláci. 

Členov výboru privítal prodekan J.  Payer. Zasadnutie výboru 

viedol M. Habán, organizačne ho zabezpečil A.  Kurtanský, V. 

Ujlakyová a D. Markovičová. Členovia výboru prerokovali 

a schválili čerpanie rozpočtu združenia a odvody členských 

príspevkov za rok 2018, návrh rozpočtu a plán činnosti združenia 

na rok 2019. P. Ondek informoval členov výboru o činnosti OZ 

PŠaV za ostatné obdobie.  
Info:https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/7-rokovanie-

vyboru-zdruzenia-vysokych-skol-a-priamo-riadenych-organizacii.alej 

 

20. 3. 2019, Bratislava: 20. rada zväzu. V hoteli Sorea v Kráľovskom údolí  sa zasadnutia rady zväzu 

za VŠaPRO zúčastnili  A. Ujhelyiová, B. Pandula a M. Habán. Hosťami rokovania boli zástupcovia 

MŠVVaŠ SR pod vedením generálnej riaditeľky sekcie financovania, rozpočtu a výkazníctva A. Bertókovej 

a generálneho riaditeľa sekcie regionálneho školstva M. Galana. Členovia rady zväzu schválili okrem iného 

rozpočet zväzu na rok 2019 a ciele a program zväzu a združení na rok 2019. Na záver tiež diskutovali 

s autorizovaným architektom o možnostiach rozšírenia kapacít rekreačného zariadenia Crocus 

v Kežmarských Žľaboch. 

 

25. 3. 2019, Bratislava: Zasadnutie rady Fondu na podporu vzdelávania. M. Habán sa zúčastnil na rade 

fondu, kde boli schválené dokumenty Výročná správa FNPV za rok 2018 a návrh rozpočtu na rok 2019. 

https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-vedenia-zvazu-s-ministerkou-skolstva.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/sprava-z-rokovania-vyboru-etuce.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/7-rokovanie-vyboru-zdruzenia-vysokych-skol-a-priamo-riadenych-organizacii.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/7-rokovanie-vyboru-zdruzenia-vysokych-skol-a-priamo-riadenych-organizacii.alej
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26. 3. 2019, Bratislava: Zasadnutie výboru NR SR pre vzdelávanie, 

vedu, mládež a šport. Za zväz boli ako hostia prítomní P. Ondek, M. 

Habán a I. Šóš. Výbor prerokoval aktuálne informácie k pripravovaným 

legislatívnym zmenám v oblasti regionálneho a vysokého školstva.  

 

2. 4. 2019, Nitra: Školenie odborárov na SPU. Výbor Univerzitnej 

organizácie OZ PŠaV pri SPU v Nitre pod vedením predsedníčky Z. 

Hlaváčovej pripravil školenie pre zástupcov zamestnancov na úrovni 

fakultných a dielenských organizácií 

a vedúcich odborových úsekov. O 

krokoch OZ vedúcich ku zvýšeniu 

platov zamestnancov školstva a o 

činnosti zväzu a Z VŠaPRO 

informovali prítomných P. Ondek, 

M. Habán a M. Mikluš. Za vedenie 

SPU sa stretnutia zúčastnil prorektor M. Šimko.  
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/skolenie-odborarov-na-spu-v-nitre.alej 

 

4. 4. 2019, Bratislava: Konferencia ZO OZ na Obchodnej fakulte EU. Konferenciu organizačne 

zabezpečil fakultný výbor pod vedením predsedníčky Z. Szakalovej. Na konferencii odznela správa, 

vyhodnotenie čerpania rozpočtu a plán rozpočtu na rok 2019. Odborárom sa prihovoril  M. Habán, ktorý 

zhodnotil aktivity OZ PŠaV za ostatné obdobie.  

 

10. 4. 2019, Trenčianske Teplice: Stretnutie s riaditeľom DSZSU. P. Ondek, M. Habán, I. Šóš, I. 

Gamčíková a J. Stodolovský sa zúčastnili pracovného stretnutia s A. Novosadom, riaditeľom Domova 

Speváckeho zboru slovenských učiteľov. V organizácii pôsobí ZO, ktorej členovia sú súčasťou Z VŠaPRO. 

Na stretnutí odzneli informácie o činnosti odborov v DSZSU. 

 

24. 4. 2019, Bratislava: Pietna spomienka na zamestnancov, ktorí prišli o život pri výkone práce sa 

uskutočnila v hoteli Sorea v Kráľovskom údolí.  Účastníkom spomienky sa prihovoril prezident KOZ SR M. 

Magdoško a minister práce, sociálnych vecí a rodiny J. Richter. V roku 2018 sa na Slovensku stalo 38 

smrteľných pracovných úrazov a 69 ťažkých pracovných úrazov. Za Z VŠaPRO boli prítomní E. Čahojová  

a M. Habán.  

 

25. 4. 2019, Nitra: Konferencia FO OZ na Fakulte agrobiológie a potravinových zdrojov SPU.  Na 

pozvanie predsedníčky fakultnej odborovej organizácie B. Martiškovej sa M. Habán zúčastnil ročného 

bilancovania činnosti odborov na FAPZ. Na konferencii odznela správa o činnosti, vyhodnotenie plnenia 

kolektívnej zmluvy, plán príjmov a výdavkov, plán činnosti na rok 2019. Konferenciu organizačne 

zabezpečil fakultný výbor pod vedením  predsedníčky FO B. Martiškovej. 

 

29. 4. 2019, Bratislava: Monitorovací výbor OP Veda a inovácie, ktorého sa zúčastnil ako nominant KOZ 

SR a OZ PŠaV na Slovensku M. Habán. Z priebežného čerpania finančných prostriedkov vyplýva, že SR 

zatiaľ čerpá prostriedky EÚ do roku 2020 iba na 10,0 %. Súčasne bolo zníženie alokácie poskytnutých 

prostriedkov na menej rozvinuté regióny EÚ o 4,4 % z celej alokácie operačného programu.   

 

1. 5. 2019, Žilina: Oslavy sviatku práce, ktorých hlavným 

organizátorom bola Konfederácia odborových zväzov SR sa uskutočnili 

v Budatínskom parku. Za Z VŠaPRO boli prítomní odborári zo Žilinskej 

univerzity, Technickej univerzity vo Zvolene, Slovenskej 

poľnohospodárskej univerzity v Nitre a Univerzity Mateja Bela 

v Banskej Bystrici. Vysokoškolákov organizačne manažoval predseda 

UO OZ PŠaV pri ŽU P. Varša. Pre všetkých bol pripravený bohatý 

sprievodný program. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/prvy-maj-pre-pracujucich-raj-.alej 

https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/skolenie-odborarov-na-spu-v-nitre.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/prvy-maj-pre-pracujucich-raj-.alej
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2. 5. 2019, Kežmarské Žľaby: Zasadnutie Dozornej rady Vzdelávacieho a regeneračného centra. 

Zasadnutie viedol novozvolený predseda DR M. Habán. Členovia DR skontrolovali a schválili rozbor 

hospodárenia centra, výkaz ziskov a strát za rok 2018 a navrhli odporúčania pre členov Valného 

zhromaždenia.  

 

15. 5. 2019, Nitra: Konferencia UOO OZ PŠaV na SPU.  

Konferenciu organizačne zabezpečil univerzitný výbor pod 

vedením predsedníčky Z. Hlaváčovej. Hosťami boli rektorka 

SPU K. Halászová, kvestorka Z. Gálová, dekani fakúlt a 

predstavitelia OZ PŠaV na Slovensku P. Ondek a M. Habán.  

Konferencia mala pracovných charakter, odznela správa o 

činnosti, hospodárení a návrh rozpočtu na rok 2019, revízna 

správa a vyhodnotenie plnenia Kolektívnej zmluvy (KZ). 

Delegáti konferencie schválili návrh novej KZ na roky 2019 – 

2021 a volili predsedu UO na funkčné obdobie 2019 – 2023. 

Staronovou predsedníčkou sa stala opätovne Z. Hlaváčová.  V závere P. Ondek  a M. Habán odovzdali 

ocenenia zväzu Ľ. Ďuďákovej, A. Bobkovej, R. Stanovičovi, R. Réckemu, B. Bellérovej. Výbor UO udelil 

Ďakovný list R. Bajánkovi za významnú pomoc a dlhoročnú spoluprácu, tiež ocenil dlhoročnú prácu Ž. 

Laukovej, pracovníčky ŠD A. Bernoláka. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/konferencia-univerzitnej-organizacie-oz-psav-pri-spu-v-nitre.alej 

 

15. 5. 2019, Bratislava: Inaugurácia rektora STU. Slávnostne inaugurovaný do funkcie rektora 

Slovenskej technickej univerzity bol M. Fikar. Na podujatí boli prítomní P. Ondek, za Z VŠaPRO A. 

Ujhelyiová a M. Habán.  

 

17. 5. 2019, Nitra: Športový deň SPU. Zamestnanci Slovenskej poľnohospodárskej univerzity v Nitre dňa 

17. mája 2019 mali možnosť zúčastniť sa Športového dňa, ktorý zorganizovala Univerzitná organizácia 

Odborového zväzu PŠaV pri SPU v spolupráci s manažmentom univerzity a Centrom univerzitného športu. 

Bohatý športový a zábavný program otvorila rektorka K. Halászová. Účastníkov privítala aj predsedníčka 

UO odborového zväzu Z. Hlaváčová. Štvrtý ročník absolvovalo viac ako 250 zamestnancov univerzity. 

 

17. - 18. 5. 2019, Praha: Zjazd ČMOS PS.  Vedenie zväzu P. Ondek, 

M. Habán, I. Šóš, I. Gamčíková a vedúci úradu J. Stodolovský sa 

zúčastnili 8. zjazdu Česko-moravského odborového zväzu pracovníkov 

školstva.  Predseda zväzu F. Dobšík v Správe o činnosti ČMOS PŠ od 

VII. zjazdu zhodnotil uplynulé obdobie. Delegáti zjazdu zvolili na ďalšie 

volebné obdobie predsedu F. Dobšíka a podpredsedníčku M. Seidlovú, 

ktorí viedli zväz aj v uplynulom období. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/viii-zjazd-cmos-ps.alej 

 

21. 5. 2019, Zvolen: Konferencia UOO pracovníkov TU. Na pôde 

Technickej univerzity vo Zvolene uskutočnila konferencia Základných 

organizácií UOO pracovníkov TU, na ktorej sa zúčastnilo 56 delegátov. 

Konferenciu organizačne zabezpečil univerzitný výbor pod vedením 

predsedu J. Kováča. Hosťami boli rektor TU R. Kropil, P. Ondek a M. 

Habán, ktorí v príhovoroch upozorňovali na čiastočné zlepšenie ohodnotenia pracovníkov školstva. Podobne 

i rektor R. Kropil spomenul komplikovanú situáciu vysokého školstva v SR, vyjadril potešenie, že TU vo 

Zvolene naďalej obhajuje svoje postavenie a zvyšuje konkurencieschopnosť medzi univerzitami.  
Info:https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/konferencia-univerzitnej-odborovej-organizacie-pracovnikov-

technickej-univerzity-vo-zvolene.alej 

 

22. 5. 2019, Zvolen: 1. florbalový turnaj zamestnancov univerzít sa uskutočnil v športovej hale 

Technickej univerzity vo Zvolene. Organizačne ho zabezpečil S. Azor z Ústavu telesnej výchovy 

a športu.Univerzitná odborová organizácia pracovníkov TU vo Zvolene a Odborový zväz pracovníkov 

školstva a vedy na Slovensku – Združenie vysokých škôl a priamo riadených organizácií. Turnaja sa okrem 

https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/konferencia-univerzitnej-organizacie-oz-psav-pri-spu-v-nitre.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/viii-zjazd-cmos-ps.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/konferencia-univerzitnej-odborovej-organizacie-pracovnikov-technickej-univerzity-vo-zvolene.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/konferencia-univerzitnej-odborovej-organizacie-pracovnikov-technickej-univerzity-vo-zvolene.alej
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domácej Technickej univerzity vo Zvolene zúčastnili zamestnanci, hlavne z radov odborárov, z Univerzity 

Mateja Bela v Banskej Bystrici, Slovenskej poľnohospodárskej 

univerzity v Nitre a Žilinskej univerzity v Žiline. Turnaj otvoril rektor 

TU R. Kropil. K účastníčkam a účastníkom sa ďalej prihovorili M. 

Habán, S. Azor a P. Ondek. 
 Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/1-florbalovy-turnaj-

zamestnancov-univerzit.alej 

 

23. 5. 2019, Humenné: 22. predsedníctvo zväzu. P. Ondek viedol 

zasadnutie predsedníctva, na ktorom sa za Z VŠaPRO zúčastnili J. 

Mikluš a M. Habán. Program predsedníctva: informácia o činnosti 

odborov a stave členskej základne v okrese Humenné, informácia 

o činnosti predsedu zväzu a predsedov združení, schválenie Dohody 

o spolupráci s maďarským OZ učiteľov, cenové ponuky na 

rekonštrukcia čističky odpadových vôd v RZ Crocus Kežmarské Žľaby, 

návrh ceny a projektových prác a inžinierskej činnosti na asanáciu 

budovy Gustáv a na stavebné úpravy objektu Dukla v Kežmarských Žľaboch. Po skončení rokovania sa 

uskutočnila beseda s členmi zväzu v regióne. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/predsednictvo-zvazu-rokovalo-v-humennom.alej 

30. 5. 2019, Bratislava: Stretnutie s predsedníčkou ZO CVTI. M. Habán sa stretol so Z. Kaffanovou, 

predsedníčkou základnej organizácie pri Centre vedecko-technických informácií SR v Bratislave. 

Predmetom rokovania bola valorizácia platov na PRO a nepriaznivá situácia v refundácií príspevkov na 

rekreáciu pre zamestnancov PRO.  

5. 6. 2019, Bratislava: Zasadnutie rady Fondu na podporu vzdelávania. M. Habán sa zúčastnil na rade 

fondu, kde boli schválené pravidlá na posudzovanie žiadostí o pôžičku a žiadostí o stabilizačnú pôžičku a na 

zoraďovanie študentov a pedagógov, ktorí podali žiadosť o pôžičku alebo žiadosť o stabilizačnú pôžičku. 
Info: https://www.fnpv.sk/uploads/File/Zapisnice/2019/2019-06-05_-_Zapisnica_RF_FnPV.pdf 

 

10. 6. 2019, Nitra: Zasadnutie rady ZO OZPŠaV pri UKF v Nitre. 

Na pozvanie predsedníčky univerzitnej odborovej organizácie G. 

Jonáškovej sa P. Ondek a M. Habán stretli s odborármi s Univerzity 

Konštantína Filozofa.  Na zasadnutí bol prítomný aj rektor UKF L. 

Vozár. Predsedníčka rady G. Jonášková predniesla Správu o činnosti 

Rady ZO OZ PŠaV pri UKF v Nitre za rok 2018 a 1. polrok 2019. 

Pozitívne vyhodnotila prácu členov rady, účasť na jednotlivých 

aktivitách v oblasti kultúrnej, rekreačnej, športovej, starostlivosti o deti, bezpečnosti pri práci a starostlivosti 

o dôchodcov, ako aj v oblasti plnenia Kolektívnej zmluvy medzi vedením UKF a ZO OZ PŠaV pri UKF i 

rokovaniam v súvislosti s podpísaním novej KZ.  
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/rokovanie-rady-zo-oz-psav-pri-ukf-v-nitre.alej 

 

11. 6. 2019, Košice: Univerzitná konferencia odborov TU sa 

uskutočnila v kultúrno-spoločenskom univerzitnom centre. Konferencie 

sa zúčastnil rektor S. Kmeť, predseda OZ PŠaV P. Ondek, predseda 

VŠaPRO M. Habán, 10 hostí z iných univerzít a 68 delegátov z TUKE. 

Obsahom konferencie bola správa o činnosti odborov TUKE, plnenie a 

vyhodnotenie KZ 2018, podpísanie KZ na rok 2019,  správa 

o hospodárení. Po vystúpení rektora, hostí a po diskusii boli odovzdané  

Ďakovné listy Z VŠaPRO členom odborov D. Špaldonovej, A. 

Molnárovi, K. Vasilkovi, P. Vaškovi, K. Grešovej, V. Královej za ich aktívne a dlhoročné pôsobenie 

v odboroch. Pri príležitosti životného jubilea získal ocenenie J. Ďurove.  
Info:https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/univerzitna-konferencia-odborov-technickej-univerzity-v-

kosiciach.alej 

 

https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/1-florbalovy-turnaj-zamestnancov-univerzit.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/1-florbalovy-turnaj-zamestnancov-univerzit.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/predsednictvo-zvazu-rokovalo-v-humennom.alej
https://www.fnpv.sk/uploads/File/Zapisnice/2019/2019-06-05_-_Zapisnica_RF_FnPV.pdf
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/rokovanie-rady-zo-oz-psav-pri-ukf-v-nitre.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/univerzitna-konferencia-odborov-technickej-univerzity-v-kosiciach.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/univerzitna-konferencia-odborov-technickej-univerzity-v-kosiciach.alej
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13. 6. 2019, Bratislava: Stretnutie s generálnou riaditeľkou Úradu vlády SR.  P. Ondek a  M. Habán sa 

zúčastnili rokovania na Úrade vlády SR s generálnou riaditeľkou služobného úradu p. Dzurendovou 

k valorizácii platov začínajúcich učiteľov, vývojových zamestnancov a doktorandov od 1. 9. 2019. 

 

18. 6. 2019, Brno: Stretnutie v Klube školstva a vedy.   I. Gamčíková a M. Habán zúčastnili rokovania 

Dozornej rady spoločnosti KŠV Brno a Valného zhromaždenia spoločnosti KŠV Brno. 

 

20. 6. 2019, Kežmarské Žľaby: 21. rada zväzu. V RZ Crocus  sa zasadnutia rady zväzu za VŠaPRO 

zúčastnili  A. Ujhelyiová, B. Pandula a M. Habán. Členovia rady zväzu schválili priebežnú správu 

o zahraničných pracovných cestách, dôvodovú správu k čerpaniu rozpočtu na akreditované vzdelávanie 

v roku 2018, správu o činnosti revízorov účtov, zmenu smernice Exod, termín, miesto konania a kľúč 

delegátov na 8. zjazd OZ PŠaV, projekt a rozpočet sanácie budovy Gustáv a rekonštrukcie budovy Dukla 

a informáciu rekonštrukcie ČOV v RZ Crocus v Kežmarských Žľaboch.  

 

24. – 27. 6. 2019, Kyjev: Stretnutie so školskými odborármi Ukrajiny. Vedenie zväzu P. Ondek, M. 

Habán, I. Šóš, I. Gamčíková a vedúci úradu J. Stodolovský sa zúčastnili stretnutia so zástupcami 

partnerského OZ učiteľov Ukrajiny v Kyjeve. 

 

27. – 28. 6. 2019, Kežmarské Žľaby: Školenie k sociálnemu 

dialógu. Školenie určené pre zástupcov univerzít z 

východoslovenského regiónu, ktoré bolo zamerané na vedenie 

sociálneho dialógu, spôsoboch kolektívneho vyjednávania a BOZP. 

Záver tohto podujatia patril slávnostnému vyhodnoteniu a oceneniu 

najúspešnejších hráčov reprezentujúcich Technickú univerzitu v 

Košiciach, Univerzitu veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach 

a Prešovskú univerzitu v Prešove, v rámci 3. ročníka bowlingového 

turnaja - Bowling Uni TOUR o putovný pohár. 
 

Info. https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/3-rocnik-bowling-uni-tour-o-putovny-pohar-3-u.alej 

 

30. 6. – 6. 7. 2019, Kežmarské Žľaby: 2. letný detský 

tábor OZ PŠaV. Celkovo 83 detí členov odborov vo 

veku 8 až 14 rokov strávilo v prostredí Vysokých 

Tatier  úvodnú časť leta so zaujímavým programom 

zameraným na spoznávanie prírody, športové, 

spoločenské a kultúrne aktivity. LDT organizačne 

zabezpečili vedúci oddielov: B. Martišková, M. 

Vilčeková, S. Ciglan, P. Straka a S. Azor. 

Zdravotníčkou bola T. Micháleková, vedúcim LTD M. 

Habán. Medzi deti zavítal aj predseda zväzu P. Ondek.  
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/2-letny-detsky-tabor-ozpsav.alej 

 

26. 8. 2019, Bratislava: Rokovanie s ministerkou školstva. 

Vedenie zväzu, v zastúpení P. Ondek, M. Habán, I. Gamčíková 

a vedúci úradu J. Stodolovský, sa zúčastnilo rokovania 

s ministerkou školstva M. Lubyovou, generálnou riaditeľkou 

legislatívno-právnej sekcie Ž. Surmajovou. P. Ondek upozornil na 

potrebu včasného zaslania finančných prostriedkov zriaďovateľom 

v súvislosti s valorizáciou platov pedagogických a odborných 

zamestnancov regionálneho školstva a učiteľov vysokých škôl od 

1. 9. 2019. Na tento účel je vyčlenených 10 mil. eur. Prostriedky určené na valorizáciu platov na VŠ budú 

poukázané na jednotlivé univerzity osobitne. Zároveň prisľúbila, že ministerstvo zašle v tejto veci 

usmernenie, aby zamestnancom neboli na úkor úpravy platovej tarify krátené osobné príplatky. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-s-ministerkou-skolstva-o-aktualnych-temach.alej 

https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Vysoke-skoly-a-PRO/3-rocnik-bowling-uni-tour-o-putovny-pohar-3-u.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/2-letny-detsky-tabor-ozpsav.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/rokovanie-s-ministerkou-skolstva-o-aktualnych-temach.alej
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4. 9. 2019, Bratislava: Stretnutie s predstaviteľmi regionálneho a 

vysokého školstva. A. Petáková za Združenie základných škôl 

Slovenska, P. Sadloň za Asociáciu riaditeľov štátnych gymnázií SR, 

F. Dömeny za Asociáciu stredných odborných škôl Slovenska, M. 

Putala za Radu vysokých škôl Slovenska sa na úrade zväzu stretli 

s P. Ondekom, M. Habánom, I. Šóšom a M. Miklušom. Cieľom 

stretnutia bolo predstaviť priority v oblasti sociálneho zabezpečenia, 

zamestnanosti a platov v školstve, bezpečnosti a ochrany práce a 

profesionality slovenského školstva.  
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/pracovne-stretnutie-k-skolstvu-v-buducnosti.alej 

12. 9. 2019, Lieskovec: Futbalový turnaj troch 

univerzít o putovný pohár rektora sa tento rok 

uskutočnil pod záštitou rektora Technickej 

univerzity vo Zvolene R. Kropila za príjemného 

slnečného dňa na veľmi pekne upravenom ihrisku v 

obci Lieskovec. Turnaj organizačne zabezpečila 

Univerzitná odborová organizácia pracovníkov TU 

vo Zvolene za aktívnej spolupráci zamestnávateľa. 

Športového podujatia sa zúčastnili predsedovia 

odborových organizácií z univerzít: Z. Hlaváčová, 

M. Toropila a J. Kováč, za zväz P. Ondek.  

Víťazom turnaja po dlhšej dobe stalo domáce 

družstvo Technickej univerzity vo Zvolene. Na 

druhom mieste sa umiestnilo družstvo z SPU Nitra 

a na treťom mieste skončilo družstvo Univerzity 

veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach. 
Info: https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/futbalovy-turnaj-troch-univerzit-o-putovny-pohar-rektora.alej 

September 2019: Slávnostné otvorenia akademického roka 2019-2020 na verejných vysokých školách. 

V priebehu septembra sa na slovenských verejných vysokých školách uskutočnili slávnostné otvorenia 

akademického roka a zasadnutia akademických obcí jednotlivých univerzít. 

16. 9. 2019, Univerzita veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach si slávnostným zasadnutím akademickej obce v košickom 

Dome umenia pripomenula aj 70. výročie svojho vzniku. Na pozvanie 

rektorky UVLF Jany Mojžišovej sa za zväz slávnostného otvorenia 

akademického roka zúčastnili P. Ondek a M. Habán, za ZVŠaPRO M. 

Toropila. Rektorka UVLF J. Mojžišová v príhovore pripomenula 

historické súvislosti, ktoré stáli pri konštituovaní jedinej vysokej školy u 

nás, ktorá poskytuje veterinárne vzdelávanie a jedna z dvoch, ktorá poskytuje štúdium farmácie.  

17. 9. 2019, Univerzita Mateja Bela v Banskej Bystrici slávnostne otvorila v poradí 28. akademický rok, 

ktorý bude v sebe niesť viacero strategických výziev. Vybrané z nich predstavil rektor UMB V. Hiadlovský 

vo svojom slávnostnom príhovore. Súčasťou bolo aj otvorenie Konfuciovho inštitút  za účasti veľvyslanca  

Čínskej ľudovej republiky v Slovenskej Republike J.E. LIN Lina.  Na pozvanie rektora sa za zväz 

slávnostného otvorenia akademického roka zúčastnili P. Ondek, za ZVŠaPRO Z. Piliarová.  

17. 9. 2019, Prešovská univerzita v Prešove slávnostne vstúpila do 

23. akademického roka. Podujatie sa nieslo v znamení slávnostnej 

inaugurácie rektora P. Kónyu, jeho prorektorov a novozvolených 

dekanov, ako aj ocenenia tvorivých pracovníkov a študentov. Otvorenie 

akademického roka sa na PU už tradične spája so slávnosťou 

v priestoroch Divadla J. Záborského. Na pozvanie rektora sa  za zväz 

otvorenia ak. roka za Z VŠaPRO zúčastnili J. Mikluš a M. Habán.  

https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/pracovne-stretnutie-k-skolstvu-v-buducnosti.alej
https://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/udalosti-oznamy/futbalovy-turnaj-troch-univerzit-o-putovny-pohar-rektora.alej
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18. 9. 2019, Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach si pri 

príležitosti slávnostného otvorenia akademického roka spojeného so  

60. výročím založenia univerzity oslavovala v košickom Dome umenia. 

Súčasťou osláv bola slávnostná inaugurácia rektora UPJŠ P. Sováka, 

nových prorektorov a dekanov jednotlivých fakúlt. Súčasťou  otvorenia 

akademického roka bol aj slávnostný koncert Štátnej filharmónie 

Košice. Na pozvanie rektora sa  za zväz slávnostného otvorenia 

akademického roka zúčastnil M. Habán, za ZVŠaPRO H. Mičková.  

23. 9. 2019, Slovenská poľnohospodárska univerzita v Nitre 

slávnostne otvorila 67. akademický rok. Ako v príhovore spomenula 

rektorka K. Halászová, v súčasnosti na SPU v Nitre študuje 5 621 

študentov a štúdiu na SPU v Nitre sa už tradične teší aj záujmu 

zahraničných študentov. Aktuálne SPU ponúka 92 študijných 

programov, niektoré z nich aj v cudzích jazykoch. Na pozvanie 

rektorky sa  za zväz slávnostného otvorenia akademického roka 

zúčastnil M. Habán, za Z VŠaPRO Z. Hlaváčová.  

30. 9. 2019, Technická univerzita vo Zvolene slávnostne otvorila 

68. akademický rok. Rektor R. Kropil vo svojom príhovore zdôraznil, 

že TUZVO je v súčasnosti stabilizovaná a vo významných 

ukazovateľoch úspešná výskumná a vzdelávacia inštitúcia. 

Potvrdzujú to medzinárodné rebríčky hodnotenia vysokých škôl 

a vedeckovýskumných inštitúcií. Na pozvanie rektora sa  za zväz 

slávnostného otvorenia akademického roka zúčastnil M. Habán, za Z 

VŠaPRO J. Kováč. Súčasťou akademickej slávnosti bolo odovzdanie 

Ceny rektora Technickej univerzity vo Zvolene za najlepšiu publikáciu knižného charakteru a vedecký 

prínos. 

17. 10. 2019, Univerzita Konštantína Filozofa v Nitre. Slávnostnej 

oslavy výročia vzniku Pedagogického inštitútu sa zúčastnila aj 

ministerka školstva M. Lubyová. Okrúhle 60-ročné jubileum UKF 

bolo príležitosťou na ocenenie významných osobností univerzity, 

predstaviteľov partnerských univerzít a inštitúcií, ktoré sa zaslúžili o 

jej vznik, rozvoj a úspešné napredovanie. Počas slávnostného 

zasadnutia im rektor UKF L. Vozár odovzdal Pamätnú medailu 

Univerzity Konštantína Filozofa v Nitre, ktorej autorom je R.  Lugár, významný kremnický medailér. 

Pamätná medaila bola udelená aj OZ PŠaV na Slovensku, ktorú prevzal M .Habán. Za Z VŠ bola na 

slávnosti prítomná G. Jonášková. 

26. 9. 2019, Skalica: 26. predsedníctvo zväzu. P. Ondek viedol zasadnutie predsedníctva, na ktorom sa za 

Z VŠaPRO zúčastnili J. Kováč, B. Pandula a M. Habán. Program predsedníctva: informácia o činnosti 

odborov a stave členskej základne v okrese Skalica, informácia o aktuálnej činnosti predsedu zväzu 

a predsedov združení, návrh zloženia pracovných skupín pre 8. Zjazd OZ PŠaV v roku 2020, požiadavky 

zväzu politickým stranám v súvislosti s voľbami do NR SR v roku 2020. Po skončení rokovania sa 

uskutočnila beseda s členmi zväzu v regióne. 

 

15. – 16. 10. 2019, Kežmarské Žľaby: Konferencia ZO OZ PŠaV UVLF. M. Habán sa zúčastnil 

konferencie Základnej organizácie OZ PŠaV Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach 

spojené so spoločným zasadnutím Vedenia UVLF a Predsedníctva AS UVLF. Konferenciu organizovala 

Rada ZO pod vedením M. Toropilu. Na konferencii odznela správa o činnosti odborovej organizácie, správa 

revíznej komisie, hodnotenia plnenia KZ v roku 2019, stav v tvorbe, čerpaní a použití sociálneho fondu na 

UVLF. Predseda Z VŠaPRO informoval prítomných o aktuálnych aktivitách združenia. 
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22. 10 2019, Nitra: Stretnutie s bývalými zamestnancami SPU. V mesiaci úcty k starším zorganizovala 

Univerzitná odborová organizácia OZ PŠaV pri SPU v Nitre pod vedením jej predsedníčky Z. Hlaváčovej v 

Kongresovom centre ŠD A. Bernoláka tradičné stretnutie so seniormi. Z. Hlaváčová informovala 

o najdôležitejších udalostiach na SPU v minulom akademickom roku, informovala o bohatej činnosti 

odborov na univerzite. Bývalým zamestnancom sa prihovorila rektorka SPU K. Halászová a predseda 

združenia VŠaPRO M. Habán, ktorý informoval seniorov o pripravovanom návrhu úpravy minimálneho 

dôchodku, možnostiach využitia štátnej dotácie pre rekreácie seniorov a o súčasných aktivitách zväzu.  

Bratislava, 22. 10. 2019 

Spracoval: Miroslav Habán,  

podpredseda zväzu a predseda združenia VŠaPRO 

 

 


